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parecència de V., i que fins després de l’ultima 
carta, queda encara en Fesperit del Conseil el 
dubte que en aquells moments V. no és va re- 
cordar gaire que era sindicat.
I quart: que el Conseil, desitjôs de llimar as- 

preses d disminuir distànçies, després de la lec- 
tura dels ûlitims paràgrafs de la seva carta, es 
don per satisfet de les seves expljcacions i dona 
per solucionat el conflicte, sens deixar de reco- 
manar-li, però, que èn endavant es recordi que 
és sindicat, malgrat que obri com a Président 
del Col-legi, sens peiill de conflicte, pudx no n’hi 
ha d’haver, si es prooedeix aimb tacte i bona fè, 
com no n’hd ha hagut fins ara amb cap altre 
Col-legi, des que exerceixen llur direcciô els nos- 
tres amies.
Es Uegeix una comunicacdó del doctor San

tiago Sellés Ras, de Catllar, demanaqt la seva 
admissiô al Sindicat; s'acorda traslladar-la a la 
Secció Comarcai de Tarragona per a que infor
mi com és norma i costum en aquests casos. 
Amb aquest motiu, el doctor Marti exposa la 
situaci© de l’assumpte de Catllar on, com se des- 
pren, s’hi ha tornat a establir el doctor Sellés.
Previ informe de les Seccions CamarcaJs cor- 

responents, son admesos socis els següents com- 
panys:
Xavier Brunet Casellas, de la S. C. de Santa 

Coloma de Farnès; Ramon Prat Dillet, de la 
d’Arenys de Mar; Josep Bayona Marti, Ramon 
Bultô Apardcio, Ramon Duch Marimon, Joa- 
quim Fuster Jaumar i Josep Salmons Uinàs, de 
la de Barcelona, i Ferran Alemany Dausà,1 de 
la de Girona.
Causa baixa voluntària el seyor Pere Miret, 

de Sant Pere de Ribes, S. C. de Vilanova i Gel- 
tru. Causa baixa per haver-se inscrit duplicada- 
ment per error amb el desig de pertànyer a 
dues Comarcals, el doctor Santiago Fabregat 
Millan, registrai amb el nùmero 1725, i queda 
en vigor la seva admissiô numéro 1704.
Es déna compte del moviment de Caixa du

rant el prop passat mes d’agost, que s’aprova; 
de la casa Font, pessetes 225, per un moble ar- 
xivador; de la Tipografia Oecitànja, S. A., pesse
tes 2014’50, pel Butlleti de setembre i diversos 
impresos; de la Papereria Americana, pessetes 
24, per compra de plaques i pessetes 18’90 per 
estampaeió; del doctor Marti, pessetes 19, per 
despeses d'assistèneia a sessions; del doctor Josep 
Bonifaci, per despeses visita S. C. Tarragona;

i la nòmina del personal pel present mes, de 
pessetes 1540.
Es dona compte de la situació econòmica de la 

Caixa de Beneficència, que s’aprova.
El doctor Riera posa a la consideració del 

Conseil la seva absoluta impossibilitat d’assistir 
a les réunions del Conseil Administratiu de la 
Mutuai Mèdica, en compliment del seu càrrec 
d’inspector del Sindicat a l’esmentat Conseil, 
pregant que se”l rellevi de dit càrrec, planyent- 
se molt de veure’s obldgat a renunciar i agraint 
la distinció rebuda amb el nomenament. Vista 
l’imposs’bilitat al.ludida, el Conseil amb gran 
sentiment accedeix a la demanda del company 
Riera, nomenant per a substituir-lo en dit càr
rec al doctor Josep Bonifaci Mora.
I s’aixeca la sessió a les 24 hores del mateix 

dia de començada.
Acta núm. 214

1 d’octubre de 1925
A les 22 hores dei dia 1 d’octubre de 1925, es 

reuneix el Conseil Administratiu amb assistèn- 
cia dels doctor Lucaya, Moli, Martí i Abelló, 
presidint el doctor Lucaya i actuant el doctor 
Abelló de secretari.

Oberta la sessió, s’excusa l’assistència del 
doctor Puig i Sais, per absència de Barcelona, 
i dels doctors Bonifaci i Nubiola.

Es dona compte de la correspondència de 
tràmit, entre la qual figura una ccmunicació 
de la Secció Comarcal de Falset demanant auto- 
rització per assistir el seu président i secretari 
a una reunió del Conseil; el doctor Abelló dona 
compte d’haver estât convocats per la sessió 
d’avui.

Havent transcorregut el termini senyalat per 
a la presentació d’esmenes, observacions i recur
sos respecte a la deliimi’tacàó de Partits mèdics 
de la S. C. de Gandesa, es passa a tractar d’a- 
questa delimitació i, havent-se comprovai la cer- 
tesa de la manifestació feta per la S. C. refe- 
rint-se a l’excès d’habitants d’alguns partits 
mèdics pel nùmero de metges que s’hi senya- 
len, atribuint-ho a la pobresa actual de la co
marca que motiva que en realitat el cens esti- 
gui disminuit en un 15 a 30 per cent, s’acorda 
aprovar la delimitació, conforme fou publicada 
en el BUTLLETI, deixant-la subjecta a nova re
vistó per quan canviin les cdorcumstàneies ac- 
tuals de la comarca.
Es dóna compte d’una comunicació del doctor 

Manuel Ortinez, d’Igualada, fent saber la seva


